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Maandag 21 november 2022 

20.00 – 22.00 

Afmelding: geen afmeldingen 

 

Welkom en mededelingen 

Elisa van Rooy is het nieuwe lid binnen de MR namens de personeelsgeleding. Voorafgaand 

aan de vergadering wordt er aan elkaar voorgesteld.  

 

Personele aangelegenheden 

• Er heeft binnen het onderwijsteam een personele wisseling plaatsgevonden voor de 

groep 5-6 en 6. Ouders zijn hiervan op de hoogte gesteld.  

• Er is nog steeds vacatureruimte. Het is lastig om de vacatureruimte op te vullen. Er 

zijn zo nu en dan wel interesse gesprekken wat wellicht wat voor de toekomst biedt.  

Het is belangrijk voor school om in de picture te blijven (bijv. via LinkdIn) We willen 

blijven netwerken maar moet ook geen noodkreet uitstralen.  

Het netwerk van ouders is ook zeker mooi om in te kunnen zetten.  

De gehele stichting loopt er tegenaan dat er geen reacties binnenkomen op 

vacatures. De zij-instroom kan een route zijn waarmee we mensen binnen krijgen. Dit 

loopt via de stichting maar ook daarbij moet opgelet worden hoeveel zij-instromers 

zet je in. Deze mensen moeten ook op een juiste manier begeleid worden en tijd in 

gestoken worden.  

• Binnen de bestaande formatie zijn er wel personeelsleden die kortdurend meer willen 

werken maar niet langdurend, hiervan is er wel een overzicht.  

Tijdens de laatste studiedag is hier wel over gesproken, sommige ideeën zijn meteen 

in werking gezet, geen langdurige oplossingen zijn daaruit gekomen.  

 

OR vergadering terugkoppeling 

Algemene leden vergadering, 1 OG-lid en directie waren aanwezig. Het was een korte 

vergadering, het ging voornamelijk over de begroting/budget. Directie gaf aan dat OR minder 

kinderen hadden geteld als dat er bekend is bij school, daar heeft de directrice de OR op 

gewezen. Er zijn grote reserves.  

De verhoging van de vrijwillige ouderbijdrage is nog niet ingezet. Zodra dit van toepassing is 

worden wij hiervan op de hoogte gesteld.  

 

Studiedag 

In de periode van januari tot aan april is er 1 studiedag gepland op 9-1 maar die staat geheel 

in het teken van Visie.  

Om leerkrachten niet meer werkdruk te geven en de mogelijkheid te geven om 

handelingsplannen op te stellen en te evalueren is er een voorstel gedaan voor een extra 

studiemiddag in te plannen. Dit is ter voorbereiding van module 3 n.a.v. de midden-cito 

meting.  

Vanuit school is er gevraagd om in te stemmen voor een extra studiemiddag op 15 februari.  

De MR stemt in met het voorstel voor een studiemiddag op woensdag 15 februari. 

Kinderen zijn vanaf 12.00u uit. Dit wordt aan het einde van de week gecommuniceerd 

met ouders via een nieuwsbrief.  
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Concept Begroting 

Directie geeft toelichting over het concept begroting.  

- overige lasten nog aanvullen (wat valt hieronder?) 

- Er is een overschrijding zichtbaar, waardoor komt dat?  

 

Besluitvorming volgt na definitieve versie deze stuurt directrice dan nog door. Volgende keer 

komt de begroting op de agenda en zal de MR er advies over geven.  

 

Groei leerlingen en resultaten 

Directie geeft toelichting op de poster monitor 2022.  

Belangrijke punten die benoemd zijn; 

- norm begrijpend lezen voldoet school aan.  

- rekenen 1s, -4,6 afwijking van het landelijk gemiddelde, andere scholen met dezelfde 

populatie hebben ongeveer hetzelfde resultaat. Ligt de norm dan te laag? Wat meten we?  

- Taalverzorging (groot deel spelling) nieuwe methode Staal draagt hier aan bij. 

School is 0,5 gestegen, stijgende trend in 1 jaar tijd. 

- In geheel Nederland hebben leerlingen in de groepen 6-7-8 een 14 weken achterstand 

i.v.m. Covid-19.  

- half november is module 1 afgesloten, de focus is samen. Maar wel gericht en leerkrachten 

krijgen meteen feedback van de werkgroepen. 

- Studie-advies; Binnen Signum/Landelijk 30%, 1 op de 3 leerlingen zitten op hoger niveau 

dan gegeven schooladvies.  

in het 2e/3e jaar krijgt school via VO-scholen een update.  

- Sommige delen op de poster geven niet het juiste overzicht, bijvoorbeeld bij de Wicked 

Problems, wat wordt er bevraagd? Wat zit eronder? Hoe moet dit afgelezen worden?  

- Er staat symbolen die staan voor goed/gemiddeld/onvoldoende, de score is echter wel 

hoog. Het lijkt dat de norm dan te hoog is want in de poster lees je het tegenovergestelde af. 

Hoe zit dit? Wat is dan de norm?  

- prioriteiten komend jaar is ook niet volledig ingevuld en wordt niet duidelijk weergegeven.  

- Volgende week zit directie samen met andere scholen, tijdens deze samenwerking gaan ze 

elkaars posters bevragen.  
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Update speerpunten (via templates) 

De belangrijkste punten vanuit de templates; 

- groene schoolplein; er is een nieuw budget  

 

- visie; mijlpalen nog niet aan toegekomen, wacht ook nog op planning vanuit Signum. 

IB/MT gaan samen in een coaching traject, hopelijk na volgende afspraak meer info daar te 

kunnen plaatsen.  

 

- welbevinden van kinderen; OG-lid vraagt om begrippenlijst van afkortingen omdat niet alle 

afkortingen duidelijk zijn voor de (O)MR. 

 

- ouderbetrokkenheid; meer betrokkenheid in de reguliere contactmomenten  

OG-lid geeft aan dat tijdens de gesprekken zelf, ouders meer in actiestand gezet mogen 

worden, vraag hulp aan de ouders. Wat kunnen ouders thuis doen met hun kind?  

 

- rapportfolio; vergadering staat gepland op 23-11, dan wordt het verder ingevuld.  

 

Er is nog discussie tussen directie en MR over hoe vaak we dit onderwerp gaan agenderen. 

Directie geeft aan dat het niet wettelijk verplicht is om elke vergadering een terugkoppeling te 

geven op bovenstaande punten. Directie stelt daarom voor om dit 2 keer per schooljaar te 

agenderen met directie voor toelichting. 

Tijdens de andere vergaderingen zal de PMR de stukken aanleveren en toelichten waar dat 

nodig is.  

 

MR wil het team een terugkoppeling geven n.a.v. ingevulde templates. Daarbij complimenten 

uitspreken naar het team en tips/tops. 2 leden van de MR zullen samen hier naar kijken en 

een terugkoppeling z.s.m. geven.  

 

Notulen vergadering 3 oktober 2022 

Pagina 1; aanvulling zittingsduur, dit wordt aangepast.  

De notulen vastgesteld en worden op de website gepubliceerd.  

 

 

Rondvraag  

• Uitnodiging voor deelname aan het brede gesprek governance en 

(mede)zeggenschap, mail is doorgestuurd. Mocht iemand hier aan willen deelnemen 

dan mag je dit bij Lonneke aangeven.  

• Gesprek Oudergeleding met Bestuur Signum op 2 maart 2023 

Secretaris zal Merel mailen ivm 2 maart. Graag in gesprek en ’s avonds tijd voor 

willen.  

• PG-lid vraagt naar Basiscursus. Zal eerst deelnemen aan basiscursus van Signum. 

Mocht er behoefte zijn aan meer kan er gekeken worden naar een andere optie. 

(CNV) 

    

    

 

 

 


